

Referat DL - møde



RAVNSHOLT
DIVISION

Dato: 19. august 2020
Tid: 19:00 – 21:00
Sted: Blackfoot (Sandholmgårdsvej 29, 3450 Allerød)

Tilstede: Anders (DC), Fred (DC), Nils (DK), Jonas (DaSEN), Michael (DaSP), Kasper (DaSP), Nina (DaJUN), Bellis (FlaMinKo), Lone (FlaMinKo)

Afbud: Marie Louise (FlaMinKo), Rasmus (DaJUN)

1 Bordet rundt / Corona

- FlaMinKo

Det var en forholdsvis hurtig beslutning blandt minileder gruppen om at flytte FAMIDI til 2021. Depositum til Høbjerghus har vi ikke fået tilbage, men ellers har der ikke været problemer. Der er ingen divisionsaktivitet i grenen I løbet af efteråret.

- Junior

JuniorDivi finder først sted i 2021, men i løbet af efteråret bliver der afviklet JuPLat (7. nov)

- Trop

Forårsturneringen er flyttet, inklusive aftalen med Egemose centret. Såfremt der er opbakning til det og der er mulighed for at afvikle et efterårsarrangement for troppe bliver det gennemført.

- Klan

For tiden er det lidt svært at engagere klanspejderne i divisionsarbejde. Jonas prøver at prikke til de forskellige klaner.

- Kasserer

Efter divisionsrådsmødet er regnskabet sendt til Rudersdal Kommune. Divisionskontingent er opkrævet og på nær en enkel gruppe har alle betalt.

- DC

Fred har sammen med DC'er fra Antvorskov, Ege og Skovdam division været i gang med at skrive ned hvad DC-rollen indebærer. Dette er del af "Den gode division" og kommer til at ligge på DDS' hjemmeside.



2 *Evaluering divisionsrådsmødet*

Det har været en sjov oplevelse at afholde divisionsrådsmødet online. På trods af at vi aldrig havde prøvet det før, gik det godt. SMS afstemninger var rigtig gode. Deltagerantal var nogenlunde det samme som der typisk vil være på et normalt DRM.

Tidsplanen blev fint overholdt. Jeppes indslag fra korpsledelsen gik super godt. Det online kommentar-spor blev fint besvaret, hvilket var meget positivt.

Vi har talt om at vi måske kan lave en forholdsvis simpel streaming oplevelse, når vi igen holder et normalt divisionsrådsmøde, så de personer som ikke har mulighed at være tilstede måske kan være med på en kigger, og eventuelt kan stille spørgsmål gennem kommentarsporet. Det må blot ikke tage overhånd. Fokuset bør ligge på det fysiske møde.

3 *Forventningsafstemning / Rollefordeling*

De tilstedeværende personer beholder deres nuværende ansvarsområde. Anders vil gerne give en hånd med når det handler DaSEN område. Fred vil prøve at finde ud af om der kan være opbakning blandt grupperne til en form for kursus/aktivitets udbud. Det vil kræve noget dialog med grupperne, som der bliver taget hul på ved næstkommende GL-møde.

4 *Udviklingsplan*

Den nuværende situation med covid-19 gør det svært at lave arrangementer i forhold til lederrekruttering. Vi bliver nødt til at finde initiativer til dette, selvom det kan være svært. Alle ideer er derfor velkommen.

Freds idé om at bruge GL/BE mødet til tema "rekruttering" var der ikke meget opbakning til, da det ikke ville være det rigtige forum. Fokus bør være hos de unge (klan)

5 *Opstart af RavneRock*

Michael, Anders og Fred har meldt sig til at organisere Ravnerock. Der er aftalt at holde et telefonmøde i løbet af september. Vi har talt om at vi vil lave en "drejebog" for en klassisk udgave af Ravnerock, men også lave en version hvor Ravnerock bliver et dagsarrangement som f.eks. DiviJazz, skulle det vise sig at corona-situationen gør det umuligt at rejse til Sverige, og sove i Gillastugan.

6 *Tiden op til Korpsrådsmødet*

Korpsrådsmødet er planlagt i november. Også her kan corona sagtens spænde ben. De emner som vi tænker bliver aktuelle på KRM er:

Referat DL - møde



RAVNSHOLT
D I V I S I O N

- *Revision af lovhæfte. Kasper har deltaget i workshop (februar). På nuværende tidspunkt har vi ikke overblik over hvor store ændringer vi skal forvente. Arbejdsgruppen har ikke haft meget tid til at lave deres arbejde.*
- *Evaluerings af projektorganisation. Vi har hørt at denne evaluering skulle finde sted i løbet af 2020, men vi har ikke hørt noget.*
- *Korpsets økonomi. KOL har meldt ud at der er fokus på økonomi.*
- *Derudover kunne det være godt at høre hvad den aktuelle status er mht. ejendomme og spejdermuseet. Det er længe siden at vi har hørt en opdatering om dette.*

Vi er enige om at vi vil høre Mølleå-divisionen om de har lyst til at organisere et forkorpsrådsmøde, hvor Ravns Holt division kommer som gæst. Hvis Mølleå-divisionen ikke ønsker dette, planlægger vi at holde for-KRM den 5. november på Birkerød Bibliotek. Bellis booker lokale.

7 Kalender-ræs

Næste DL- møde finder sted den 7. oktober fra 19:00 – 21:00 hos Claus Nar (Grantøften 1)

Nytårskuren er på fredag den 8. januar fra 18:00 – 21:00 (hjemme hos Nils)

8 Eventuelt

Jonas efterlyser at divisionens hjemmeside bliver vedligeholdt med de planlagte arrangementer. Det skal vi naturligvis allesammen sørge for.